
PROCES - VERBAL

incheiat azi 15.06.2018, la sediul Consiliului Local al comunei gag, cu ocazia
gedinlei ordinare a Consiliului Local gag

Secretarul comunei dl Niergeg Petru face apelul nominal gi constatd cd, dl Consilier
Sdrbovan Vlad - C6lin, dl Consilier Brinzoi Sorin si lvan Valentin lipsesc

La sedinta participd dl Primar Rosu Flavius - Alin, d-na Suligar lrina gi d-na Lipai
lby - Loredana.

Secretarul citeste procesul - verbal incheiat cu ocazia sedintei extraordinare din datade 10.05.2018, secretarul intreabd daca sunt obiectii in legaturi cu cele consemnate, ne
existdnd se supune la vot gi se voteazd cu 10 voturi pentru.

Secretarul solicitd sd se numeascd un nou presedinte de sedinta. Dl Viceprimar Luca
Florin propune pe dl rOonsilier Hubert Alexandru - Nicolae Secretarul intreabd dacd sunt sr
alte propunerii. NeexistAnd supune la vot propunerea fdcutd, se voteazd cu 9 voturi, dl
Hubert Alexandru- Nlicolae se abtine. Es;te ales Pregedinte de sedintd pentru luna iunie
2Q18 dl Hubert Alexandru - Nicolae, astfel a fost parcurs punctul nr. 1 de pe ordinea de zi .

inainte de a se intra pe ordinea de zi dl Presedinte Hubert Alexandru Nicolae, intreabd pe
doamna Lipai lby- Loredana : Cu ce problelmi veniti in fata consiliului Local?.

D-na Lipai lby - Loredana : Am derpus mai multe cererii pentru a primi o locuintd
sociald, dar in doi ani am avut numai promisiunii.

Dl Pregedinte Hubeft Alexandru - Nicolae: Ati primit rdspuns la cererile formulate?.
D-na Lipai lby- Loredana : Am primit riispuns cd suntem luate in evidend.

Dl Pregedinte de gedinta Hubert Alexandru - Nicolae: in momentul de fa{d nu putem face
mai mult.

in sald intrd dl Consilier lvan Valentin
Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nicolae: Mai doriti sd intrebali ceva ?.
D-na Lipai lby- Loredana : Am primit mai multe rdspunsuri pe care nu le accept, am

primit cheile de la cantera situatd la farmacie dar dupa ce a fost renovatd nu am mai primit
cheile.

Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nic,olae: Dacd nu sunteti de acord cu rdspunsurile
primite contactali un avocat, care sd vd replrezinte.

D-na Lipai lby- Loredana: Nu accept r;5 fiu prinsd in problema mamei mele, de ce s-a
cerut de la Primaria Timisoara date despre proprietatile mele?.

Dl Primar Rosu Flavius - Alin : Au fost solicitate informafii cu privire la imobilele oe care
le detineti pentru cd ati solicitat locuin{d sor:iald de la primaria sag.

Dl Consilier CiocArlan Dumitru: Sunt fo,arle multe cereri pentru
Dl Primar Rosu Flavius - Alin . Am inaintat consiliului Local

cererile formulate, perrtru locuinte sociale.
Dl Pregedinte de gedin{d Huberl Alexandru - Nicolae citegte ordinea de zi.
Dl Primar Rogu Flavius - Alin: Avand in vedere faptul cd au fost discutii contradictorii

pe punctele 8 si 10 de pe ordinea de zi, ne existAnd un consens pentru adoptarea unor
hotdrdrii, propun retragerea acestor doud pruncte de pe ordinea de zi.

Se supune la vot aprobarea ordini de zi, se aprobd cu 11 voturi pentru, cu cele
doui puncte retrase.

Se trece la dezberterii pe punctele rdmase pe ordinea de zi, se incepe cu punctul 2.
Hotirdre privind stabilirea impozitelor gi terxelor locale pentru anul 2019

Se citegte referartul d-lui Primar Rosu Flavius - Alin nr .4216/06.06.2018, referatul
nr.4125104.06.2018 erl comparlimentului de specialitate si rapoartele comisiilor de
specialitate, care sunt favorabile.

Dl Pregedinte de gedinld Hubert Alexandru - Nicolae intreabd dacd sunt neclaritdti s-
au sunt ulele solicitdrii de completat la acerst proiect. Ne existdnd supune la vot aprobareat-

proiectului de hotdrAre. Se aprobd cu 11 v,cturi pentru.
Se trece la punctul 3. Hotdr6re privind vlnzarea suprafetei de teren 824 mp teren

inscris in CF 400264 Siag, cu nr Cad Vechi A2631111127
Se citeste cererera nr.2438126.03.2018 a d-lui Kocsis Gheorghe si sotia Kocsis lulica

prin care solicita cumpdrarea terenului concesionat inscris in CF nr.400264 $ag, cu
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suprafatii de 824 mp , expunerea de motive nr. 42521
Rosu Flavius -Alin si rapoartele comisiilor de specialitate.
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Dl Presedinte Fluberl Alexandru - l'Jicolae supune la vot aprobarea proiectului dehotdrdre. Se aprobd cu 11 voturi pentru.
Se trece la punctul 5. Hotarare privind completarea Strategiei de dezvoltarelocald a comunei gag 2Ol4 _ 2O2O
Se ratul d-lui Consilier Hubert Alexandru - Nicolae nr 4227/06.06.201g princare soli area completdri Stratc'giei de dezvoltare locald a comunei gag 2014 -2020 9i r:omisiilor de specialitite din cadrul Consiliului Local al comunei $ag,care sun
Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nicolae supune la vot aprobarea proiectului oehotdr6re. Se aprobd c;u 11 voturi pentru.
Se trece la puncltul 6. Hotdr6re privind aprobarea transferului dreptului de concesiune

ntificat in CF nr. 404059 gag, de pe parteinie
- Larisa
registratd cu nr. 3166123.04.2019, prin care
eferatului domnului Viceprimar Luca Florin nr.

e specialitate din cadrul Consiliului Local alcomunei $ag, care sunt favorabile.
Dl Presedinte Hubert Alexandru - Nicolae supune ta vot aprobarea proiectului de
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utamentului de organizare si functionare a
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Regul organizare gi func!ion'"tu 
" compartimentului politie locald gi rapoartelecomls litale din cadrul Consiliului Local al comunei gag, care sunt favorabileDl Presedinte Hubert Alexandru - Nic;olae supune la vot aprobarea proiectului dehotdrdre' se aprobd cu 9 voturi pentru, dl consilier popescu Marcel - Daniel si dlConsilier Cioc6rlan Durnitru se abtin. 
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Se trece la punctrul 8. Hotardre privind privind derularea proiectului "Reconstructra
ecologici'

Se citeste expunerea de motive a cl-lui Consilier Leu Darco - Gheorghe inregistratdcu nr' 4301/08'06'2018 si rapoartele comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local alcomunei $ag, care sunli favorabile.
e supune la vot aprobarea proiectului de

i diverse:
grstratd cu nr. 37g4l17 0S.2O1g prin care
nale pe un teren de servicii. Se analizeazd
r Bocan Milica privind aprobarea construirii

servicii. 6 cu nr. cad. Cc1g3l1/29_29l9 in zona de
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Consi|iu|Loca|sq.g.^rycuconstruireaunei|ocuin!efami|ia|epeparce|acu
nr. cad. cc183l1-128-2glg gag, cu respectarea prevederilor R ui puc
UGS528/09 $ag, fdrd ca titularul construr:fiiior ce se vor edifica sd em preten{ii
asupra proprietarilor rje parcele vecine cirre au destinatie de servicii nstruirea
unor spatii comerciale.

Se analizeazd cererea d-lui RSsanu Gabriel cristian inregistratd cu nr.
4302108.06.2018 prin care solicitd aprobar drarii terenului identificat ?n CF nr.
400-0985 $ag, cu nr. cad A2631111169 teren re de{ine un contractde concesiune.

Consiliul Local $a1g este de acord cu ach a unei lucrdri de evaluare a terenulur,
urmdnd a fi discutald vlnzarea in cadrul Consiliului Local, dupd ce aceasti evaluare a fost
realizald.

Se analizeazd referatul d-lui Consilier Popescu Marcel - Daniel inregistrat cu nr.
4416114'05.2018 prin care solicitd a itlului de ceta{ean de onoare al comunei Sag
d-lui Alex Szollo, carr3 este un cop una sag, cu probleme locomot;;i; ;;;; -;,
lansa in data de 28.06.2018la librdr primul iui roman intitulat,, Eu Baraba,,.

Dl Primar Rosu Flilvius - Alin: Am discutat cu Referentul cultural si vom fi prezenti la
acest eveniment

Se analizeazd releratul d-lui Consilierr Popescu Marcel - Daniel inregistrat cu nr.
4415114.05.2018 prin care solicitd demariarea unui proiect pentru dezvoltarea turismului
prin realizarea unui parc numit ,, Dino parc Banat,,.

Dl Consilier Popes;cu Marcel - Daniel. Propun ca acest parc sd fie realizalpe terenul pe
care il delinem in spate la str. l, linga ltalkol, finanfarea se va realiza din fonduii europene.

Dl Primar Rosu Flavius - Alin. Sunt de acord si ne inplicam toli pentru a promova 1 -2
proiecte mari pentru comuna noastri.

Dl Pregedinte HuLreft Alexandru - Nicolae : Sd gdsim loca{ia care se potriveste pentru
acest proiect 9i sd dernardm, astfel trece tinnpul gi ne trezim cd nu am fdcut nimic.Dl Presedinte Huberl Alexandru - Nlicolae intreabd dacd sunt si alte probleme de
discutat, ne existdnd cleclard gedinla inchis;d.

A consemnat
Secretar,

NIERGES. PETRU

Pregedinte de gedinli,
HUBERT - ALEXAIIDRU - NTCOLAE


